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VLAAMS BELANG

2021 ... dit jaar is de legislatuur van  
N-VA, CD&V, sp.a en Groen halfweg. 
Tijd voor een tussenbalans. Na de 
gemeenteraadsverkiezingen van 
2018 werd er een coalitie gevormd 
die het bestuursroer om wou gooien. 
De verandering zou voelbaar zijn bij 
elke inwoner van Lebbeke.

Een nieuw woonzorgcentrum zou 
prioriteit krijgen want het huidige Hof 
ter Veldeken voldoet niet meer aan 
de eisen van vandaag. Tot op heden 
is er niets concreets gebeurd dat 
erop wijst dat er ook daadwerkelijk 
een wooncentrum gerealiseerd zal 
worden voor onze ouderen.

De reeds lang beloofde polyvalente 
zaal voor onze verenigingen om 
eetfestijnen en fuiven te kunnen 
organiseren is nog zo'n heet 

hangijzer in onze gemeente. Veel 
verder dan wat vage plannen komt 
deze meerderheid jammer genoeg 
niet.
         
Transparant bestuur stond 
hoog op de agenda van deze 
monstercoalitie, maar één van hun 
eerste beleidsdaden bestond erin 
om de twee oppositiepartijen uit 
alle adviesraden te weren. Als blijk 
van een 'transparant beleid' kan 
dat wel tellen. Hun beweegreden 
hiervoor is dat de politiek best 
uit deze inspraakmomenten met 
burgers en deskundigen blijft. Geen 
probleem als dat zou gelden voor 
alle politiekers, maar dat was een 
brug te ver blijkbaar: de dames en 
heren schepenen blijven zetelen in 
alle adviesraden. Voor sommige 
leden van de meerderheid is dat 

nog niet voldoende en zou de 
gemeenteraadscommissie ook nog 
moeten sneuvelen.

Naar de kiezer stappen met slogans 
als 'de weg vooruit', 'de verandering 
werkt', '#_Het_Kan_Anders'... is 
allemaal heel mooi, maar eenmaal 
aan de macht zijn deze zeer snel 
vergeten. Het Vlaams Belang ziet 
weinig of geen verschil met het vorig 
gemeentebestuur. 
 
 
 
Gunther 
Buggenhout
Afdelingsvoorzitter
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LEBBEKE

WOORD VAN DE VOORZITTER



Het is niet evident om vanop de 
oppositiebanken voorstellen te 
laten verwezenlijken. Toch is de 
Vlaams Belang-gemeenteraads-
fractie hierin geslaagd. 

Het voorstel van gemeenteraadslid 
Reinoud Van Stappen om de wei-
nig fraaie nutskasten voor eletrici-
teit die her en der verspreid staan 
in het straatbeeld op te smukken, 
is aardig gelukt. Op verschillende 
plaatsen in onze gemeente zijn dit 
pareltjes geworden. Deze kasten 
zijn nu voorzien van historische 
afbeeldingen die een terugblik 
bieden op hoe er de straat of het 
plein er in het 
verleden uit-
zag. Wat ons 
betreft mogen 
er nog veel 
van deze 
verfraaiingen 
bijkomen in 
Lebbeke.
 
Burgerparticipatie
 
Een tweede voorstel kwam er op 
initiatief van onze fractievoor-
zitter Gunther Buggenhout. Hij 
stelde voor om inwoners van de 
gemeente de kans te geven bij 
aanvang van de maandelijkse ge-
meenteraad vragen te stellen aan 
het gemeentebestuur. Dat komt de 
burgerparticipatie alleen maar ten 
goede, zo stelt onze fractievoor-
zitter. Dat vragenhalfuurtje zal 
ingevoerd worden zodra de ge-
meenteraden weer kunnen door-
gaan op een normale manier na 
de coronacrisis.
 
Afbraakpolitiek
 
De bewering van onze tegenstan-
ders dat het Vlaams Belang enkel 
aan afbraakpolitiek zou doen, 
kan door deze positieve voorstel-
len dan ook verwezen worden 
naar de prullemand. Ook som-
mige mediakanalen hebben het 
nog steeds moeilijk om voorstellen 
van het Vlaams Belang correct en 
waarheidsgetrouw te verslaan. 
 

 Herman Permel
Bestuurslid

De laatste maanden wordt Lebbeke 
getroffen door een inbraakplaag. 
Op de facebookgroep 'Ge zij 
van Lebbeek' gaat er geen week 
voorbij of mensen posten berichten 
over inbraken in woningen, auto's, 
fietsdiefstallen,...

Inwoners stellen zich daar dan 
ook vaak de vraag waarom er 
nog geen buurtinformatienetwerk 
(BIN) is opgericht. Het Vlaams 
Belang heeft reeds in februari 
2019 dat voorstel gelanceerd op 
de gemeenteraad. Onze fractie 
kreeg toen geen enkele steun van 
de andere partijen. 

In het afgelopen jaar hebben we 
nog meermaals de vraag gesteld 
om een BIN op te richten, omdat het 
bewezen is in andere gemeenten 
dat de criminaliteit effectief daalt 
waar er gewerkt wordt met een 
buurtinformatienetwerk. 

Het schepencollege verstopt zich 
achter het feit dat er weinig of 
geen inwoners zich opgeven als 
vrijwilliger. Het bestuur moet die 
mensen helpen en begeleiden 
om een  BIN op te starten 
en hen zeker niet overladen 
met tal van regelgevingen en 
verantwoordelijkheden.  Zo haken 
de geïnteresseerden vlug af. 

Twee dossiers sprongen enkele 
weken terug in het oog. Een eerste 
was een opgestart ICT-project dat 
werd stopgezet nadat er al flink wat 
geld was in geïnvesteerd. 

Het schepencollege kwam er 
onlangs achter dat dat geen project 
was op maat van onze gemeente. 
Veel te laat naar onze mening, als je 
weet dat daarrvoor al een slordige 
200.000 euro aan belastingsgeld is 
uitgegeven.

Een tweede dossier waar wij als 
Vlaams Belang niet akkoord mee 
kunnen gaan is het ontwerp van 
een toegangsbrug ter hoogte van 

de Meerskant in Denderbelle. De 
raming van de kosten bedroeg 
10.000 euro en het werd toegekend 
aan een studiebureau voor, hou 
u vast, 27.000 euro. Dat is bijna 
200% meerkost! Het schepencollege 
heeft blijkbaar geld teveel. 

 
Evie Herssens
Lid Sociaal 
Comité

Vanop de 
oppositiebanken

Inbraakplaag in onze gemeente

BUURTINFORMATIENETWERK NU!

Geld over de balk gooien



De meerderheidspartijen N-VA/
CD&V/sp.a/Groen slagen er maar 
niet in om de adviesraad GECORO 
Gemeentelijke Commissie voor 
Ruimtelijke Ordening) samen te 
stellen. 

Die adviesraad is decretaal verplicht 
en geeft bindend advies aan het 
schepencollege met als doel de 
kwaliteit van het gemeentelijk 
ruimtelijke ordeningsbeleid te 
bevorderen en een maatschappelijk 
draagvlak te creëren voor dat beleid. 
In die raad zetelen deskundigen en 
vertegenwoordigers uit verschillende 
maatschappelijke geledingen. De 
gemeenteraad is bevoegd om de 
kandidaturen voor die raad te 
beoordelen en te benoemen.
 
Provinciegouverneur 
 
In Lebbeke is dat tratitiegetrouw een 
moeilijke puzzel om te leggen. Dit 
was zo bij het vorige bestuur, maar het 
huidige doet het niet veel beter. Het 
schepencollege moet zijn huiswerk 
nu al voor de derde maal hermaken 
van de provinciegouverneur. De twee 
voorgaande samenstellingen van de 
GECORO-raad werden vernietigd 
door de toezichthoudende overheid 
op basis van een klacht ingediend 
door een kandidaat deskundige. Er 
werden verschillende gebreken en 
tekortkomingen vastgesteld.

Competentie
 
Kandidaturen werden nog 
toegestaan na het einde van de 
inschrijfdatum om de gewenste 
personen alsnog te kunnen 
inschrijven. Bij de competentie van 
sommige deskundige kunnen er 
grote vraagtekens geplaatst worden. 
Het ligt er dus vingerdik op dat het 
gemeentebestuur niet op zoek is 
naar de sterkste en bekwaamste 
kandidaten voor de adviesraad, 
maar eerder naar de voor hun 
geschikste persoon, die ze dan 
gemakkelijk voor hun kar kunnen 
spannen zonder veel tegenspraak. 
Kortom: vriendjespolitiek! Het feit dat 
er vergoedingen worden uitbetaald 
aan de leden van die adviesraad 
zal er ook wel niets mee te maken 
hebben...
 
Politieke spelletjes 
 
Aan die laakbare en platte politieke 
spelletjes doet het Vlaams Belang niet 
mee. Onze gemeenteraadsfractie 
weigert dan ook om deel te 
nemen aan de stemmingen op de 
gemeenteraad voor de GECORO. 
 
 

Gunther Buggenhout
Fractievoorzitter

Als het van minister Bart Somers 
(Open Vld) afhangt, dan worden 
er binnen afzienbare tijd 
praktijktesten uitgevoerd op de 
huurmarkt. Praktijktesten zijn in feite 
ongeoorloofde uitlokkingspogingen 
om verhuurders van huizen te 
kunnen betichten van discriminatie 
wanneer ze beslissen aan wie ze hun 
pand uiteindelijk gaan verhuren. 

In de praktijk wordt de verhuurder 
opgebeld door een ambtenaar 
die zich valselijk uitgeeft voor een 
kandidaat-huurder. Wanneer blijkt 
uit dat gesprek dat er een voorkeur 

bestaat om te verhuren aan niet-
vreemdelingen, dan hangt de 
verhuurder. Deze werkwijze komt 
in feite neer op uitlokking van een 
misdrijf. Wanneer echter uitlokking 
wordt overwogen om criminelen 
te vatten dan staan dezelfde 
personen op hun achterste poten 
en schreeuwen ze moord en brand 
dat dat niet aanvaardbaar is in een 
rechtstaat. 

Daarom heeft onze Vlaams 
Belang gemeenteraadsfractie een 
voorstel ingediend om het idee van 
praktijktesten te veroordelen. Onze 

fractie is de mening toegedaan 
dat verhuurders de vrijheid moeten 
behouden aan wie ze hun woningen 
al dan niet verhuren. Geen enkele 
andere partij gaf enige steun aan 
ons voorstel.
 

Reinoud Van Stappen
Gemeenteraadslid

Vlaams Belang
Lebbeke

 
wenst u en uw  

naasten warme en 
vredevolle kerstdagen 
en een gezond 2021

Praktijktesten op de huurmarkt 

Opstart adviesraad 
draait in de soep
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Registreer u als kiezer!

U kan zich nu registreren als Vlaams Belang-kiezer 
via vlaamsbelang.org/doemee.
Als u zich registreert, krijgt u van ons een gratis 
mondmasker opgestuurd.

U kan zich nu registreren als Vlaams Belang-kiezer 
via vlaamsbelang.org/doemee.
Als u zich registreert, krijgt u van ons een gratis 
mondmasker opgestuurd.

Tom Van Grieken
Voorzitter

Het is zover. België heeft na 500 dagen eindelijk 
een regering. En wat voor één. Een regering 
waar de meerderheid van de Vlamingen niet 
voor stemde. Met een regeerakkoord waarin 
exact hetzelfde staat als het omgekeerde van 
waar de Vlaming voor stemde. De Vlaming wou 
een Vlaamse en rechtse weg inslaan, maar de 
paarsgroene karavaan van maar liefst 7 partijen 
hobbelt rustig maar vastberaden de volledig 
andere richting uit. 

Deze 20 ministers en staatssecretarissen onder 
leiding van Alexander De Croo (Open Vld) 
hebben naast hun gezamenlijk maandelijks loon 
van 420.000 euro maar één gemeenschappelijke 
drijfveer: angst voor de kiezer. Angst voor u. Maar 
vergis u niet, want wat paarsgroen plant, is het 
slechtste nieuws voor Vlaanderen sinds oud-premier 
Guy Verhofstadt (niet toevallig ook Open Vld).

De miljardentransfers naar Wallonië worden 
gebetonneerd, de pensioenleeftijd blijft op 67 
jaar, het zogenaamde ‘niet-bindende’ Marrakesh-
immigratiepact wordt de officiële leidraad van 
deze regering van De Croo en co... En wanneer 
paarsgroen de kerncentrales sluit zal uw 
energiefactuur de pan uit swingen.

Onze boodschap is echter duidelijk: deze linkse 
en door de Franstaligen gedomineerde coalitie is 
niet onze regering. Dit is niet de regering van de 
Vlaming, en dit is zeker niet de regering van het 
Vlaams Belang. De rekening volgt gegarandeerd 
in 2024 - en als het aan ons ligt nog vroeger dan 
dat. 

Wij zullen niet opgeven en deze paarsgroene 
monstercoalitie bekampen, te land, ter zee en in 
de lucht.

EERST ONZE MENSEN


